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Fenomenální vystoupení 
žáků ZŠ Mendíků
Nabsklonku školního roku došlo kbneopako-
vatelné události. Základní škola Mendíků na-
cvičila divadelní vystoupení „Ať žijí duchové“, 
volně inspirované motivy stejnojmenného 
fi lmu. Pod vedením profesionálního produ-
centa Ing.bFilipa Chodla vystoupilo vbDivadle 
NabFidlovačce neuvěřitelných 310 účinku-
jících, odbžáků prvních ročníků až pobty 
úplně nejstarší. Muzikál měl propracovanou 
choreografi i, sólový zpěv, párový tanec, hu-
dební doprovod, sborový zpěv... Vše dobsebe 
krásně zapadalo. Zcela vyprodané divadlo 
zaslouženě aplaudovalo představení, které 
by vbpřípadě reprízy nepochybně vyprodalo 
divadlo ibopakovaně. Musím vyzdvihnout 
neuvěřitelné nasazení všech zapojených, 
bylo to naprosto dechberoucí. Výsledek stál 
opravdu zabto.

Spuštění digitální správy 
mateřských škol
Odbškolního roku 2025/2026 dojde kebspuš-
tění jednotného systému správy mateřských 
škol zřizovaných městskou částí Prahab4. Di-
gitalizace má zabcíl usnadnění administrativní 
práce spojené s každodenním chodem ma-
teřské školy. Ibpro rodiče však systém přináší 
také řadu výhod: odbelektronického zápisu 
abzjednodušení celého procesu pobmožnost 
instalace aplikace dobchytrého mobilního 
telefonu. Mobilní aplikaci lze použít pro 
komunikaci mezi zákonnými zástupci dítěte 
abmateřskou školou. Lze skrze ni například 
omlouvat děti, prohlížet si třídní fotografi e, 
procházet jídelníček, zajistit přehledy prove-
dených plateb nebo volnočasových kroužků. 
Přeji učitelům abučitelkám mateřských škol 
bezproblémovou integraci platformy abro-
dičům využívat maximum potenciálu, který 
tento soft ware nabízí.

Nové internetové stránky
Pobletech diskusí, příprav, připomínek 
abkomisí spustí městská část novou podobu 
svých internetových stránek. Nabadrese www.
praha4.cz co nevidět najdete původní ibnovou 
verzi webu. Při tvorbě stránek byl kladen 
důraz zejména nabuživatelskou přehled-
nost, zlepšené vyhledávání, optimalizované 
zobrazení vbmobilních prohlížečích abcelkové 
intuitivní ovládání. Věřím, že přívětivější 
internetová prezentace usnadní nejširší 
veřejnosti orientaci vbširoké agendě, kterou 
úřad vykonává. 

Letní střípky zbradnice IV.
Milí čtenáři, pobpůl roce vás opět srdečně 
zdravím abpokračuji vbdlouholeté rubrice 
letních střípků. Vbnich vás informuji obtom, 
co se vebveřejném prostoru povedlo abnabco 
se můžete vebdruhé části roku těšit. Dejte si 
něco dobrého abjdeme nabto.

Co se povedlo
Vbčervnu by se mělo otevřít Branické náměs-
tí, zatím vebzkušebním provozu, potřebujeme 
ještě doladit pár drobností, které ale byly ku 
prospěchu stavby samotné. Jsem přesvěd-
čen, že dlouhé čekání se vzhledem kebkvalitě 
výsledku vyplatilo. Vbparku Jezerka byla před-
stavena revitalizace jezírka, díky všem, kteří 
přišli diskutovat. Vykvetla první část našich 
květnatých luk, těch co už jsme neobnovo-
vali; chrpy, máky, je to nádhera! Snad jste si 
také všimli. Zahájili jsme pozitivní kampaň, 
abyste měli své psí miláčky pod kontrolou; 
bez příkazů abprvoplánových pokut, ale 
sbvlastní odpovědností. Pobopravě otevíráme 
fontánu nabNovodvorské abpohlídáme si, 
aby nesloužila kebkoupání (nejen) lidí bez 
domova; před Albertem jsme zrekultivovali 
záhon abtři rabátka. Malá změna, ale potěší. 
Vebspolupráci sbTSK jsme přesadili květníky 
ubmetra nabBudějovické, zbnevzhledných 
zákonů je dnes skoro botanická zahrada. 
Snad to tak aspoň nabčas vydrží, magistrátní 
revitalizace je bohužel vbnedohlednu. Proběhl 
veleúspěšný Den Země, kam přišlo přes 300 
dětí, abveb12 předškolních zařízeních „kvete“ 
projekt Záhonky pro školky. Mám zbněj 
obrovskou radost. Revitalizace Kunratického 
potoka se vbBraníku blíží dobfi nále. Pozemky 
pod bývalými stavebninami nám konečně 
říkají pane. Zbouráme je abmísto přeměníme 
vbpark. Těším se.

Nabco se těšit
Sblétem chystáme osazení cizojazyčných 
tabulí nablouku ubVltavy, kde se obvíkendech 
pořádají párty sbkonzumací alkoholu; místu 
tak dají řád abměstská policie jej bude moci 
vymáhat abzjednat si pořádek. Vbulici Miku-
láše zbHusi ibjinde chystáme sbTSK výsadbu 
stromů vbulicích, abto ibtam, kde nikdy nebyly. 
Nabpřelomu prázdnin by měly vykvést čerstvě 
oseté květnaté louky, letos kromě strakonic-
ké louky zkoušíme ibjiné abčekáme nabvaše 
reakce. Nabkoupališti Lhotka sbdlouhodobě 
nejčistší přírodní vodou vbPraze přibude nové 
brouzdaliště; mysleli jsme ibnabnávrat ikonic-
kých vrb, které musely být zbbezpečnostních 
důvodů odstraněny. Nabkonci roku by mohla 
začít revitalizace jezírka v parku Jezerka. Abuž 
vbzáří vás rád všechny přivítám nabDni zdraví 
nabPankráci.
Hezké léto abopatrujte se!

Deskohrátky se vydařily
Jarní část Deskohrátek letos nabídla hned 
dvě setkání, nabkonci března vbZŠ Mendíků 
abnabkonci dubna vbZŠ Jílovská. Obě akce 
přilákaly desítky dětí ibrodičů, kteří si mohli  
společně vyzkoušet dvacet deskových her. 
Nabídka byla pestrá, odbjednoduchých her 
pro nejmenší, kde si děti procvičily postřeh 
abzákladní pravidla, až pobstrategické tituly 
rozvíjející logické myšlení abtýmovou spolu-
práci. Velkou výhodou akce je, že pravidla 
her vysvětlují zkušení organizátoři, takže se 
nemusíte bát přijít ani jako úplní začátečníci.
Rád bych poděkoval paní ředitelce Haně 
Burgerové abpanu řediteli Petru Hamáčkovi 
zabpodporu abspolupráci při pořádání akce. 
Bez vstřícnosti škol by Deskohrátky nemohly 
proběhnout vbtak přátelské atmosféře.
Pobletních prázdninách se můžete těšit 
nabdalší tři soboty plné zábavy abspolečného 
hraní. První Deskohrátky proběhnou vbso-
botu 27. září (místo konání bude upřesněno 
vbzářijovém vydání Tučňáku), následovat 
budou 8. listopadu vbZŠ Jižní nabSpořilově 
ab29. listopadu vbZŠ Nedvědovo náměstí 
vbPodolí. Patronem akce je společnost Tlama 
Games, přední český vydavatel abdistribu-
tor deskových her. Díky spolupráci sbTlama 
Games získávají školní družiny nové deskové 
hry, které dětem zpestří volný čas abrozvíjí 
jejich dovednosti. Deskohrátky jsou otevřené 
všem bez ohledu nabvěk či zkušenosti, vítáni 
jsou malí ibvelcí hráči, začátečníci ibpokročilí. 
Přijďte si zahrát, naučit se nové hry abstrávit 
příjemné chvíle sbrodinou ibpřáteli. 

Nuselské pivní slavnosti
Nuselské pivní slavnosti 2025 se uskuteč-
ní vbsobotu 20. září. Letošní ročník bude 
výjimečný tím, že slavnostní akce proběhne 
přímo vbareálu bývalého pivovaru vbNuslích, 
kde tato tradice začala už vbroce 2019. Tímto 
se slavnosti vrací kebsvým kořenům abnabíd-
nou návštěvníkům autentickou atmosféru 
historického pivovarnického místa. Akce je 
plánována odb13.00 dob21.00 hodin sbboha-
tou nabídkou piv odbřemeslných pivovarů 
ibminipivovarů zbČeské republiky. Kromě 
ochutnávek piva se návštěvníci mohou těšit 
nabdoprovodný program, který zahrnuje ži-
vou hudbu, divadelní vystoupení abgastrono-
mii. Návštěvníci budou mít možnost soutěžit 
vbochutnávání pivních speciálů abvyhrát 
zajímavé tematické ceny.
Nuselské pivní slavnosti jsou významnou 
součástí kulturního života Prahy 4 abkaždo-
ročně přitahují stovky až tisíce milovníků piva 
abdobré zábavy. Podrobnosti obprogramu 
abseznam pivovarů budou zveřejněny vbprů-
běhu léta, proto doporučuji sledovat ofi ciální 
stránky MČ Praha 4 abinformační kanály 
spojené sbakcí.
Nabzávěr bych vám rád popřál krásné léto 
abmnoho skvělých zážitků.


